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Autor  na  portalu  „Biznes  Alert”  Mariusz  Marszałkowski
komentuje przejęcie grupy Lotos przez PKN Orlen i wskazuje, że
nie można w tym kontekście mówić o wrogim przejęciu. Rozmówca
Magdaleny  Uchaniuk-Gadowskiej  zwraca  uwagę,  że  na  kondycję
polskich  koncernów  energetycznych  duży  wpływ  miało
uszczelnienie  systemu  podatkowego  w  zakresie  akcyzy  i
legalnego  obrotu  paliwami.  Zdaniem  Mariusz  Marszałkowskiego
fuzja wyżej wymienionych spółek to dla Lotosu „konieczność”,
natomiast dla PKN Orlen jest to zastrzyk finansowy, kadrowy i
organizacyjny, aby rozwijać się w zakresie elektromobilności i
produkcji wodoru.
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